

Simone Bresele

Biografie / Biography

- 1971** Geboren in Bergisch-Gladbach, Deutschland
Born in Bergisch-Gladbach, Germany
- 1990** Auslandsaufenthalt an der Sorbonne für Französische Sprache und Kunstgeschichte, Paris, Frankreich
Studied abroad at the Sorbonne for French language and art history, Paris, France
- 1992 - 1998** Architekturstudium, Köln, Deutschland
Studied architecture, Cologne, Germany
- 1998 - 2002** Tätigkeit in Planungsbüro mit Schwerpunkt Innenarchitektur, München, Deutschland
Worked in a planning office specializing in interior design, Munich, Germany
- 2002** Gründung des eigenen Büros Simone Bresele Interior Design, Haldenwang, Deutschland
Established her own firm, Simone Bresele Interior Design, Haldenwang, Germany
- 2019** Besuch von Kursen an der Kunstakademie Allgäu und Atelier Jutta Hass zum Thema Paperclay, Modellieren und Glasieren
Attended courses at the Allgäu Art Academy and Atelier Jutta Hass on paper clay, modeling, and glazing
- 2023** Auslandsaufenthalt für intensive Auseinandersetzung mit dem Werkstoff Ton, Rom, Italien
Stay abroad for intensive study of clay as a material, Rome, Italy
- 2024** Kurs Kunstgeschichte, Sotheby's Institute of Art, London, UK
Art History Course, Sotheby's Institute of Art, London, UK
Ausstellung auf der Kunstmesse Art Karlsruhe mit der Galerie Commeter, Karlsruhe, Deutschland
Exhibition at the Art Karlsruhe Art Fair with Galerie Commeter, Karlsruhe, Germany
- 2002 - present** Lebt und arbeitet im Allgäu und Rom
Lives and works in the region of Allgäu and Rome